



澳門廣播電視股份有限公司
TDM - TELEDIFUSÃO DE MACAU, S. A.

2017/2018 歐洲冠軍聯賽/歐洲聯賽賽事優惠價目表
2017/2018 UEFA Champions League / UEFA Europa League Offer Rate Card

足球賽事 Matches	播放頻道 Channels	播放安排 Dates	影片長度 Length	單價 (澳門幣) Unit Rate (MOP)
2017/2018 歐洲冠軍聯賽 2017/2018 UEFA Champions League	澳視體育* TDM Sport 或 or 澳視高清* TDM HD	15/08/2017- 26/05/2018 (約 70 場) (Around 70 matches)	30 秒 30 seconds	每秒 65 元 \$65/second
2017/2018 歐洲聯賽 UEFA Europa League		14/09/2017- 16/05/2018 (約 42 場) (Around 42 matches)		
2018 歐洲超級盃 UEFA Super Cup		08/08/2017 (1 場) (One match)		

*澳廣視網站(www.tdm.com.mo)及澳廣視手機應用程式(TDM APP)將同步直播多場精彩賽事。

*TDM website (www.tdm.com.mo) and TDM APP will synchronous live the matches.

備註：

1. 購買 10 場起可獲 9 折優惠；50 場起可獲 7 折優惠；100 場起可獲 5 折優惠。
2. 以上優惠僅適用在指定賽事播放期間。
3. 廣告長度如非 30 秒，則按比例處理。
4. 如指定播出位置，則須按該時段原價格雙倍收費。
5. 廣告費必須於廣告播出前繳付。
6. 為確保廣告播出質量，客戶於播出前最少五個工作天提供指定格式要求的影片。
7. 澳廣視有權審查客戶提供之廣告內容。
8. 具體播出安排按澳廣視實際公佈為準。
9. 如有爭議，澳廣視保留最終決定權。

請即聯絡 廣告組 Please contact Commercial Section

電話 Tel : 85994840 / 837 / 838

傳真 Fax : 2853 1173

電子郵件 Email : tdmmkt@tdm.com.mo



澳門廣播電視股份有限公司
TDM - TELEDIFUSÃO DE MACAU, S. A.

Remarks:

- 1. 10% off if purchase 10 or more matches, 30% off for 50 or more matches, and 50% off for 100 matches.**
2. This promotion package is only available at the period of specific matches.
3. If the length of advertisement is not exactly 30 seconds, it will be charged on pro-rata basis.
4. For any fixed time required by advertiser is charged for double of the aforementioned time slots.
5. Full payment should be settled before the advertisement will be launched.
6. The advertising materials should be provided 5 working days prior to the advertisement is telecasted.
7. TDM reserve the right to refuse any advertisement we believe is inappropriate.
8. The program schedule may subject to change according to TDM's announcement.
9. The Chinese version of this document shall prevail in case of dispute.

請即聯絡 廣告組 Please contact Commercial Section

電話 Tel : 85994840 / 837 / 838

傳真 Fax : 2853 1173

電子郵件 Email : tdmkt@tdm.com.mo